



Nässetstigen bjuder på gammal högväxt bokskog i Näsabbens naturreservat, fina utblickar över Skärsjön och mycket kulturhistoria. Några av bokbestånden är över 200 år gamla och innehåller ett överflöd av sällsynta arter av lavar och insekter. Fågellivet är också rikt, med skogsduva och mindre flugsnappare i skogen och storlom i Skärsjön.

Stigen passerar förbi lämningar efter två torp och en backstuga: Prästanäset, Klockarenäset och Minkahyttan. Hembygdsföreningen har satt upp informationstavlor vid dessa och vid flera andra intressanta platser. Vid Prästanäset har jordkällaren nyligen restaurerats. Här kan man också se hur en tät planterad granskog förvandlats till en tilltalande björkskog. Dyre kyrkogård är en fornlämning med oklart ursprung. Man har tidigare trott att det är en kyrkogård från medeltidens pestutbrott, men nu lutar det mer åt att lämningen hör till gammal bebyggelse i området.

För att komma till stigen kör man från Grimeton kyrka mot Mjöavad. Sväng vänster mot Karlsvik och kör förbi Björbäck. När man kommer upp till en kraftledning svänger man höger upp för en brant backe och följer sedan vägen tills man kommer fram till reservatets parkering.

Kärramosse gård ligger i närheten av Åkulla bokskogar. Här finns en smakfullt renoverad stenlada för fester och konferenser. I anslutning till den finns servicehus med kök och toaletter. För friluftsliv finns en camp med vindskydd. Där kan du bada, fiska, paddla kanot eller SUP. *Se mer på www.karramosse.se.*

THE NÄSET TRAIL

The attractions of the Nässet trail include the tall, mature beech woods of the Näsabben nature reserve, magnificent views of Skärsjö Lake and a wealth of cultural history. Parts of the beech woods are over 200 years old, and home to an abundance of rare species of lichens and insects. There is also a rich variety of birdlife, including stock-dove and red-breasted flycatcher in the woods and black-throated loon in Skärsjö Lake.

The trail passes the remains of three cottages: Prästanäset, Klockarenäset and Minkahyttan. The local historical society has erected information boards here and at several other places of interest. The root cellar at Prästanäset has recently been restored. Here you can also see how a densely planted spruce forest was transformed into an attractive birch wood. The graveyard at Dyre is an ancient monument of uncertain origin. It was previously thought to be a burial place for victims of the mediaeval plague outbreak, but it now seems more likely to be part of the remains of a former settlement.

To reach the trail, drive from Grimeton Church towards Mjöavad. Turn left towards Karlsvik and drive past Björbäck. When you come to a power line, turn right up a steep slope and continue until you reach the nature reserve's car park.

KÄRRAMOSSE FARM is located close to Åkulla Beech Forests. Here you will find a tastefully renovated stone barn for parties and conferences. Next to it are service buildings with kitchens and toilets. There is a camp with a wind shelter for outdoor activities. Here you can swim, fish, canoe or SUP. *Find out more at www.karramosse.se.*

NÄSETSTIGEN

Der Nässetstigen begeistert mit altem, hochgewachsenen Buchenwald, unvergesslichen Ausblicken über den See Skärsjön und reichlich Kulturgeschichte. Manche Buchen sind über 200 Jahre alt und Heimstatt seltener Flechten und Insekten. Im Wald und auf dem See erwartet Sie ein reiches Vogelleben mit Hohltaube, Zwergschnäpper und Prachtaucher.

Der Weg führt Sie an den Überresten zweier kleiner Höfe und einer Hütte vorbei: Prästanäset, Klockarenäset und Minkahyttan. Hier und an anderen interessanten Stellen hat der Heimatverein Infotafeln aufgestellt. Erst kürzlich wurde der Erdkeller am Fundort Prästanäset restauriert. Hier ist auch gut erkennbar, wie aus einem dicht gepflanzten Tannenwald ein herrlicher Birkenwald wurde. Der Ursprung des historischen Siedlungsrests Dyre Kyrkogård ist nicht ganz geklärt. Früher wurde hier ein mittelalterlicher Pestfriedhof vermutet. Heute scheint jedoch wahrscheinlicher, dass es sich um einen Teil der alten Besiedlung handelt. Sie finden den Wanderweg, indem Sie von der Kirche in Grimeton in Richtung Mjöavad fahren. Biegen Sie nach links in Richtung Karlsvik ab und fahren Sie an Björbäck vorbei. Biegen Sie an der Stromleitung rechts in den steil ansteigenden Weg ein und fahren Sie bis zum Parkplatz des Naturreservats.

KÄRRAMOSSE GÅRD liegt in der Nähe von Åkulla Bokskogar. Hier gibt es eine geschmackvoll renovierte Steinscheune für Festlichkeiten und Konferenzen. Daneben befindet sich ein Servicegebäude mit Küche und Toiletten. Für Outdoor-Aktivitäten gibt es ein Camp mit Windschutz. Hier gibt es Möglichkeiten zum Baden, Angeln, Kanufahren oder Stand-Up-Paddling. *Mehr erfahren Sie auf www.karramosse.se.*



Start vid Naturreservatets parkering, Lat: 57,091511° Lon: 12,493993° (WGS 84)
Start from nature reserve's car park, Lat: 57,091511° Lon: 12,493993° (WGS 84)
Startpunkt: Parkplatzen des Naturreservats. Lat: 57,091511° Lon: 12,493993° (WGS 84)

— Sankmark
— Annan öppen mark
— Barr- och blandskog
— Lövsog

Wet ground
Other open ground
Coniferous and mixed forests
Deciduous forest

Sumpfigelände
Sonstiges offenes Gelände
Nadel- und Mischwald
Laubwald